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РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Стара Загора вече официално е част от трансевропейската мрежа от дигитални хъбове, което отваря редица
възможности за софтуерните компании в региона да излязат на международните пазари. На 30 януари ще се
състои голямото откриване на Единен Цифров Иновационен Хъб - синергия за зелена и цифрова трансформация
(ЕЦИХ Загоре). Тази структура е създадена по проект SynGreDiT на програма Хоризонт на ЕК -... 

Проучват се възможностите за изграждане на завод за производство и сглобяване на автомобилни компоненти за
електрически превозни средства в България. Очаква се инвестициите да надхвърлят 40 милиона евро, а броят на
създадените нови работни места да достигне 800. Проектът беше представен на министъра на икономиката и
индустрията Никола Стоянов от представители на ръководството на чуждестранна компа... 

Среща на Евроклуба към Българската търговско-промишлена палата ще се състои 24 януари 2023г. от 15:30ч. в
БТПП. Събитието е по случай поемането на председателството на Съвета на Европейския съюз от Швеция от 1
януари 2023г. Програмата включва три дискусионни теми: Постигнати резултати в периода на чешкото
председателство на Съвета на ЕС през втората половина на 2022г.Приоритети на шведското предсе... 

Теория и практика от лектори в най-авторитетния Арбитраж в България Искате ли да научите как адекватно да
защитавате настоящите и бъдещите си клиенти в едно арбитражно производство? Искате ли да се чувствате в свои
води в арбитражната зала? Търсите ли отговори на въпроси, които предизвикват професионалното Ви
любопитство на юрист, за обогатяване на личния набор от знания, свързани с извънсъдебн... 

Заглавие: Единен Цифров Иновационен Хъб - синергия за зелена и цифрова трансформация - голямото
откриване е на 30 януари
Дата: 23.01.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Проучват се възможностите в България за изграждане на завод за производство на компоненти за
електромобили
Дата: 23.01.2023 15:13
Медия: Грамофона

Заглавие: Българска търговско-промишлена палата: Покана за среща на Евроклуба към БТПП - 24 януари 2023
г.
Дата: 23.01.2023 13:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Предстоящо обучение по въпросите на Арбитражния съд в БТПП
Дата: 23.01.2023 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.chambersz.com/edinen-cifrov-inovacionen-hab-sinergiya-za-zelena-i-cifrova-transformaciya-golyamoto-otkrivane-e-na-30-yanuari-48106
https://www.gramofona.com/business-jug/prouchvat-se-vazmojnostite-v-balgariya-za-izgrajdane-na-zavod-za-proizvodstvo-na-komponenti-za-elektromobili
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/394590-balgarska-targovsko-promishlena-palata-pokana-za-sreshta-na-evrokluba-kam-btpp-
https://www.bcci.bg/news/19288


БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

"Мелифера" на Биляна Николова има готовност да започне продажби в страните от Персийския залив (ЧАСТ
2)Пчелите ме учат на търпение. С възрастта разбирам, че всичко е в един перфектен синхрон, казва Биляна
Николова, основател на "Мелифера". Компанията произвежда функционални храни на основата на био мед, които
са подходящи за употреба от спортисти и при големи натоварвания. Биляна има 10 кошера – т... 

Първият сертификат за инвестиция клас А за 2023 г. дойде в Асеновград. В индустриалната зона на града ще се
строи завод за производство на ски. Инвеститор е компанията "Амер Спортс България" ЕООД, чиято първа база е
в Чепеларе. Плановете са до края на годината строителството да е приключило и тук вече да се произвеждат
първите ски. На разположение след реновация ще бъдат две стари сгради и една о... 

"Парите не са всичко, а това да направиш нещо добро за някого", казва предприемачът Антон КисьовЧрез
стотиците доволни клиенти успяхме да изградим структура от надеждност, качество и отговор във всеки казус. Чрез
нас клиентите се чувстват сигурни в своя избор, защото знаят какво имат насреща. Абсолютна коректност сякаш
стана запазена марка на нашата компания. Документи, няма проблем, в най-кратък ... 

Граждани чакат денонощно за получаване на общинска помощ за енергийно обследванеПовече от денонощие
продължиха опашките пред общината в Сливен за подаване на документи за съфинансиране по програмата за
саниране, предаде bTV. Членове на сдруженията се редят от неделя сутринта пред административния център по
направен импровизиран списък, което предизвика недоволство сред чакащите. Сдруженията на со... 

Започна бизнес форума "Парите по Плана за възстановяване и Структурните фондове". Съорганизатор на
събитието е Конфедерация на работодателите и индустриалците в България (КРИБ). Официални гости на
конференцията са вицепремиерът по управление на европейските средства Атанас Пеканов, министърът на
иновациите и растежа Александър Пулев и зам.-министърът на регионалното развитие и благоустройството Де... 

Японските акции се възстановиха напълно след изненадващата ревизия на политиката за контрол на кривата на
доходност от Bank of Japan миналия месец. И Topix, и Nikkei 225 Stock Average затвориха над нивата, наблюдавани
преди 20 декември, когато Банката на Япония рязко удвои горната граница на доходността на 10-годишните
облигации на Япония до 0,5%. С последното решение на BOJ да остави политиката ... 

Заглавие: Български производител на енергийни гелове от био мед търси път към азиатските пазари
Дата: 24.01.2023 06:00
Медия: Бизнес новините

Заглавие: 10 милиона евро инвестиция в Асеновград и 125 нови работни места
Дата: 23.01.2023 15:08
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Как се управлява компания за сглобяеми къщи в непредвидими икономически условия?
Дата: 23.01.2023 15:59
Медия: Клуб Z

Заглавие: Дълги опашки за пари за саниране се извиха в Сливен
Дата: 24.01.2023 07:07
Медия: Сега

Заглавие: Започна бизнес форума "Парите по Плана за възстановяване и Структурните фондове"
Дата: 24.01.2023 11:12
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Японските индекси напълно се възстановиха от шока от декември
Дата: 24.01.2023 10:52
Медия: Инфосток

https://businessnovinite.bg/esg/balgarska-kompanija-za-proizvostvo-na-energijni-hrani-ot-bio-med-s-ambicii-da-zavojuva-aziatskite-pazari.html
https://novini.vratsa.eu/bg/mark-classslim10-miliona-evro-investitsiyamark-v-asenovgrad-i-125-novi-rabotni-mesta/
https://clubz.bg/132175
https://www.segabg.com/hot/category-bulgaria/dulgi-opashki-za-pari-za-sanirane-se-izviha-sliven
https://vestnikstroitel.bg/news/292457_%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%84%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B0
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/111675-yaponskite-indeksi-napalno-se-vazstanoviha-ot-shoka-ot-dekemvri


През 2022 г. технологиите бяха изправени пред значителни предизвикателства – от проблеми с поверителността и
поемането на отговорност до нарастващите задължителни изисквания за устойчивост и регулации. Въпреки това
продължават да растат големите очаквания към тях във времена, когато се нуждаем от сигурност и надеждност.
Това казва Джо Багли, вицепрезидент и главен технически директор за EMEA във V... 

"Не става въпрос за чуждестранна фирма или хора, които искат да правят политика. Това са българи, които
застават с лицата си, имат познания, опит и средства, които желаят да вложат веднага в Летище Русе". Това заяви
кметът Пенчо Милков на среща с медиите във връзка с предложението му до Общинския съвет за учредяване на
безвъзмездно право на ползване за срок от 10 години на Летище Русе от страна на... 

Еврозоната ще избегне рецесията тази година, показват обновените прогнози на голяма част от икономическите
анализатори, като това бележи съществена промяна в нагласите в последните седмици, пише Financial Times.
Според проучванията на Consensus Economics през декември всички анализатори очакваха валутният съюз да
влезе в рецесия през 2023 година. Сега обаче прогнозите са за лек ръст – от 0,1%, бла... 

Министърът на туризма на Република България д-р Илин Димитров и министърът на туризма на Държавата
Израел Хаим Кац подписаха споразумение между двете страни за сътрудничество в областта на туризма.
Споразумението предвижда България и Израел да насърчават обмена на експертен опит и знания, свързани с
организацията, управлението и функционирането на специални форми на туризъм, като например сезонен ... 

Компанията иска все повече да диверсифицира веригата си за доставкиАмериканският технологичен гигант Apple
планира да прехвърли до една четвърт от глобалното си производство в Индия в бъдеще, заяви министърът на
търговията Пиюш Гоял, цитиран от ДПА и БТА. "Около 5-7 на сто от производството на Apple вече е в Индия", е
казал министърът на пресконференция, цитиран индийския в. "Бизнес тудей". "Ако н... 

Най-популярните дестинации са София, Несебър, Варна, Банско, Самоков и ПловдивМинистърът на туризма на
Република България д-р Илин Димитров и министърът на туризма на Държавата Израел Хаим Кац подписаха на
официална церемония Споразумение между правителството на Република България и правителството на
Държавата Израел за сътрудничество в областта на туризма. Споразумението предвижда България и Изра... 

Заглавие: 10 области, които ще вълнуват ИТ и бизнес лидерите през 2023 г.
Дата: 24.01.2023 10:40
Медия: Profit

Заглавие: Български инвеститори са готови да сертифицират и развиват Летище Русе
Дата: 24.01.2023 10:32
Медия: Publics

Заглавие: Икономистите смятат, че еврозоната ще избегне рецесията през 2023 г.
Дата: 24.01.2023 10:30
Медия: Експерт

Заглавие: За първи път на посещение у нас е израелски министър на туризма
Дата: 24.01.2023 10:13
Медия: Инфотуризъм

Заглавие: Apple прехвърля до 25% от производството си в Индия
Дата: 24.01.2023 10:06
Медия: it.dir.bg

Заглавие: 300% ръст на израелските туристи у нас за година
Дата: 24.01.2023 09:35
Медия: Economy

Заглавие: Министър Иван Шишков в интервю за в. "24 часа": Скоро започваме "Струма" през Кресненското
дефиле, строежът ще е необратим
Дата: 24.01.2023 08:57

https://profit.bg/10-oblasti-koito-shte-valnuvat-it-i-biznes-liderite-prez-2023-g/
https://www.publics.bg/bg/news/34338/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8_%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8_%D1%81%D0%B0_%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B8_%D0%B4%D0%B0_%D1%81%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%84%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82_%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82_%D0%9B%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%89%D0%B5_%D0%A0%D1%83%D1%81%D0%B5.html
https://www.expert.bg/macroview/economy/ikonomistite-smjatat-che-evrozonata-shte-izbegne-recesijata-prez-2023-g-1889724.html
http://www.infotourism.net/index.php?t=36278&m=1&name=%D0%97%D0%B0%2B%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8%2B%D0%BF%D1%8A%D1%82%2B%D0%BD%D0%B0%2B%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%B5%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%2B%D1%83%2B%D0%BD%D0%B0%D1%81%2B%D0%B5%2B%D0%B8%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B5%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B8%2B%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80%2B%D0%BD%D0%B0%2B%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D0%B0
https://it.dir.bg/tehnologii/apple-prehvarlya-do-25-ot-proizvodstvoto-si-v-indiya
https://www.economy.bg/economy/view/53670/300%25-ryst-na-izraelskite-turisti-u-nas-za-godina
https://www.mrrb.bg/bg/bg/ministur-ivan-shishkov-v-intervyu-za-v-24-chasa-skoro-zapochvame-struma-prez-kresnenskoto-defile-stroejut-ste-e-neobratim/


От депутатите зависи дали "Хемус" ще продължи да се изгражда - Господин Шишков, хората направо не могат да
повярват - връщат се от дълги празници и няма тапи по "Хемус". Нима ремонтите на тунелите и виадуктите там
напълно свършиха? - Най-странното там е, че ремонтите, които се правеха напоследък, са били възложени само
преди около две години. Те не са отпреди 5-6 години, както си мислите, а от 202... 

Българската банка за развитие ще предоставя кредити за домакинствата, за да могат да кандидатстват за
поставяне на ВЕИ по европейска програма. Тя се разработва от Министерството на енергетиката, като по нея ще
се предоставят до 15 хил. лв. Европейските средства обаче се отпускат, след като инвестицията вече е направена.
За едно семейство е много трудно предварително да намери такава сума, затова ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Компании търсят да наемат моряци за 8000 лв. заплата. Набират както помощници за управление на плавателни
съдове, така и готвачи, камериери, рецепционисти за круизни кораби. Заплатите често се обявяват в евро и в
някои случаи могат и да надвишат 4000 евро.Сред най-търсените кадри са работници в кухня, готвачи, сервитьори,
баристи, като в зависимост от длъжността заплатата започва от 1900 евро и ст... 

Тези топ 10 теми ще имат ефект върху индустрията според Джо Багли, вицепрезидент и главен технически
директор за EMEA във VMwareКои са топ 10 области, които ще вълнуват ИТ и бизнес лидерите през 2023? Вижте
прогнозата на Джо Багли, вицепрезидент и главен технически директор за EMEA във VMware: 1. Натискът за
корпоративни политики за устойчиво развитие продължава да нараства. С рязкото покачване на... 

Какви са мотивите на един лекар да се насочи към зелените инвестиции? Как чистият въздух оказва влияние върху
нашето благосъстояние? Вижте повече от разказа на д-р Ванушка Петрова, специалист по вътрешни и белодробни
болести. Д-р Петрова, разкажете ни повече за Вас и Вашия професионален път. Здравейте! Моята професия е
една от най-благородните, лекар съм - специалист по вътрешни болести, с втора с... 

Андрей Живков влиза в борда на БЕХ Бившият служебен министър на енергетиката Андрей Живков, който беше
част от кабинетите на президента Румен Радев през 2021 г., е назначен без конкурс за член на съвета на
директорите на Българския енергиен холдинг. Това е станало с решение на настоящия енергиен министър Росен
Христов, взето на 19 януари, но подадено за вписване в Търговския регистър на 23 януари,... 

Медия: Министерство на регионалното развитие и благоустройството

Заглавие: Пулев: ББР ще финансира домакинства, които искат да кандидатстват за собствени ВЕИ
Дата: 24.01.2023 11:34
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Търсят моряци срещу 8 бона заплата
Дата: 24.01.2023 10:41
Медия: Пловдив медия

Заглавие: Как ще изглежда ИТ секторът през 2023?
Дата: 24.01.2023 10:35
Медия: Economy

Заглавие: По-чист въздух, по-големи ползи за здравето
Дата: 24.01.2023 10:30
Медия: Webcafe

Заглавие: Андрей Живков влиза в борда на БЕХ
Дата: 24.01.2023 10:11
Медия: Враца днес

Заглавие: Как ще получаваме пенсиите и заплатите в евро?
Дата: 24.01.2023 09:36

https://www.dotbg.bg/article/13593027
https://plovdivmedia.com/193620.html
https://www.economy.bg/business/view/53675/Kak-shte-izglezhda-IT-sektoryt-prez-2023
https://webcafe.bg/zeleni-zaedno/po-chist-vazduh-po-golemi-polzi-za-zdraveto.html
https://www.vratzadnes.com/page.php?n=19508652&SiteID=922
https://skafeto.com/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/balgarija/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE/198317/


Какво ще се случи със заплатите и пенсиите, когато България се откаже от лева и приеме еврото и за своя
официална валута? "Абсолютно нищо, освен че всичко, което сме получавали досега в лева, от 1 януари ще
започнем да го взимаме в евро. Или януарската заплата, която повечето работещи получават през февруари, ще
им бъде изплатена в евро", отговаря икономистът Емил Хърсев. Същото ще се случи и с ян... 

Гърция очаква масово връщане на специалистите, които напуснаха страната по време на кризата, като им
предлага и данъчни облекчения. Връщат се и специалисти, които работят при високо заплащане, предава БНР.
След промяна на законодателството и данъчните облекчения за компании, които се връщат в Гърция, вече 4500
фирми са върнали централата си в Гърция и плащат данъците си тук, информират от министе... 

Сегашният проблем с недостига на работна ръка в Гърция може да бъде решен, ако на работниците се плащат
повече пари, заяви гръцкият премиер Кириакос Мицотакис, съобщи ДПА. Плащайте повече и ще намерите
персонал. Това казвам на предприемачите, които се оплакват, заяви днес гръцкият премиер консерватор пред
гръцката държавна телевизия. По време на разгара на туристическия сезон асоциации на гръцкия ... 

Кръчмари у нас искат да има данък бакшиш, като в Румъния. Идеята е парите, които клиентът дава като
комплимент, да се узаконят и да се облагат с минимален налог. "Бакшишът трябва да излезе на светло и да влезе
в закона", коментира председателят на Българската асоциация на заведенията Ричард Алибегов. Той изтъкна, че
легализирането е необходимо, тъй като в момента според приходната агенция бакшишът... 

Личните лекари настояват потребителската такса за преглед, която заплащат пациентите, да бъде увеличена. Сега
тя е 2,90 лв. и не е променяна повече от 10 години. "Нашето мнение е, че потребителската такса не изпълнява
функциите, заради които е въведена. Първата и основна функция е да регулира потока от пациенти и да предпазва
здравната система от свръх използването на услуги", обясни д-р Пламен Па... 

Любослав Костов, директор на Института за социални и синдикални изследвания на КНСБ и главен икономист на
конфедерацията, в интервю за обзора на деня на Радио "Фокус" "Това е България" 1 351 лева е необходимият
нетен месечен доход за сам живеещ, работещ човек. За тричленно семейство – двама възрастни и едно дете до 14
години необходимият доход става 2 432 лева. Това показват данните на КНСБ за изд... 

Медия: С кафето

Заглавие: Гърция насърчава масово връщане на специалисти от чужбина
Дата: 24.01.2023 08:45
Медия: Мениджър

Заглавие: Мицотакис: Плащайте повече на работещите, за да няма недостиг на работна ръка
Дата: 24.01.2023 08:35
Медия: Пирин press

Заглавие: Кръчмари искат данък бакшиш
Дата: 24.01.2023 08:35
Медия: Пирин press

Заглавие: Лични лекари искат увеличение на потребителската такса на 8 лв.
Дата: 24.01.2023 10:30
Медия: Новини.бг

Заглавие: Любослав Костов: Гласът на работеща България е важен по време избори
Дата: 24.01.2023 10:19
Медия: Фокус

Заглавие: Пламен Димитров: Цените в България са сходни на тези в Германия, но заплатите не са
Дата: 24.01.2023 09:57
Медия: ВерсиЯ.бг

https://manager.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/garcia-ochakva-masovo-vrastane-na-specialisti-ot-chuzbina
https://pirinpress.com/%D0%BC%D0%B8%D1%86%D0%BE%D1%82%D0%B0%D0%BA%D0%B8%D1%81-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0%D0%B9%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%89/
https://pirinpress.com/%D0%BA%D1%80%D1%8A%D1%87%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D0%BA-%D0%B1%D0%B0%D0%BA%D1%88%D0%B8%D1%88/
https://novini.bg/zdrave/bolesti/761501
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Lyuboslav-Kostov-Glasut-na-raboteshta-Bulgariya-e-vazhen-po-vreme-izbori-1542200
http://www.versia.bg/2011-03-11-19-22-20/4-2011-03-09-08-53-52/66131-2023-01-24-07-57-53


Цените в България са сходни с тези, не само в Източна Европа, но Германия и Испания. Там обаче минималната
работна заплата е 1170 евро, а при нас е 360 евро. Това обясни в "Интервюто в Новините на NOVA" президентът на
КНСБ Пламен Димитров. По думите му от синдиката са предупреждавали много пъти през есента, че, ако не се
приеме бюджет за 2023 г.. ще изпаднем в патова ситуация. "Решение на служебни... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Не трябва да спре или дори да забави напредъкът на Северна Македония към ЕС, каза посланикът на САЩ в
Скопие Анджела Агелер Критично важно е отношенията между Скопие и София да се успокоят, за да могат
лидерите от двете страни на границата да обсъдят спокойно и рационално какъв е пътят напред по отношение на
някои от проблемите, които създават напрежение между България и Република Северна Македони... 

Румънският външен министър Богдан Ауреску е имал двустранна среща с нидерландския си колега Вопке Хукстра
в кулоарите на Съвета по външни работи вчера, по време на която двамата са обсъдили перспективите за
напредък на процеса на присъединяване на Румъния към Шенген след решението на Съвета по правосъдие и
вътрешни работи от 8 декември, се посочва в съобщение на румънското външно министерство, цит... 

НДСВ явно ще иска да измести "Български възход" от следващия парламент. И да стане "първа резерва" за
потенциален бъдещ кабинет на ГЕРБ. Но има и други планове за управление на България. Какво може да се
очаква? С всеки пореден предсрочен вот политическите задачи пред българските партии се усложняват - не само
заради скептицизма и разочарованието на избирателите, призовани да гласуват за пети път ... 

Двукратният олимпийски шампион по борба в класически стил Армен Назарян застана зад инициативата "Избери
живота" #СприНавреме. Той записа видеопослание към младите хора, седнал зад волана: "Избирай залата,
избирай спорта, избирай живота!" Шампионът призова българите да бъдат отговорни не само за своята
безопасност на пътя, но и за безопасността на околните! Само за седмица към инициативата се прис... 

Как чрез вътрешна трансформация можем да променим реалността и живота си? Интересен въпрос, нали? Да,
интересен е, защото наистина ние можем да променяме, можем да променяме всичко, стига да искаме. Тя има 3
деца, два бизнеса и един съпруг. Интересно, нали? Разговаряме в сутрешния блок "Добро утро, България" на
Радио "Фокус" с Красимира Ангелова, успешен лайф коуч и бизнес менторДържа в ръцете си ... 

Слушай новината В полицейската статистика за престъпността в Германия жените съставляват само около 25% от

Заглавие: Критично важно е отношенията между Скопие и София да се успокоят
Дата: 24.01.2023 10:36
Медия: Банкеръ

Заглавие: Нидерландия е потвърдила подкрепата си за присъединяването на Румъния към Шенген
Дата: 24.01.2023 10:35
Медия: Пирин press

Заглавие: Кой се готви да управлява България
Дата: 24.01.2023 09:51
Медия: Класа

Заглавие: Армен Назарян и популярни актьори с призив за разумно поведение на пътя: "Избери живота!"
Дата: 24.01.2023 09:36
Медия: Bulgariautre.bg

Заглавие: Успешен лайф коуч каза какво трябва да правим всеки ден, за да живеем живота на своите мечти
Дата: 23.01.2023 13:55
Медия: Бургас 24

Заглавие: От Ружа Игнатова до Бони Паркър: пет смайващи истории на жени, откраднали много пари
Дата: 24.01.2023 11:06
Медия: Новини.бг

https://banker.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/read/%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D0%B8%D0%B5-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D1%8F%D1%82/
https://pirinpress.com/%D0%BD%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B4%D0%B8%D0%BB%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B0%D1%82%D0%B0/
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B8/item/465500-%D0%BA%D0%BE%D0%B9-%D1%81%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F
https://bulgaria.utre.bg/authors/2023/01/24/4890-armen_nazaryan_i_populyarni_aktyori_s_priziv_za_razumno_povedenie_na_putya_izberi_zhivota
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Uspeshen-laif-kouch-kaza-kakvo-tryabva-da-pravim-vseki-den-za-da-zhiveem-zhivota-na-svoite-mechti-1541211
https://novini.bg/razvlecheniq/liubopitno/761502


заподозрените, а делът им при тежките престъпления е нищожно малък, пише "Велт ам Зонтаг" в своя публикация
и в тази връзка цитира най-влиятелната германска феминистка Алис Шварцер, която в началото на хилядолетието
казва следното: "Жените не са по-добри хора, те просто не са имали толкова въ... 

Полицейски служители на РУ-Гоце Делчев работят по получено съобщение за извършена, на 23.01.2023 г., кражба
на сумите от около 2 200 лв., около 1300 евро, златни монети и бижута от частен дом в с. Гърмен. За случая е
уведомена компетентната прокуратура. Образувано е досъдебно производство. Само преди дни апашите са
отмъкнали метална каса от имението на Бедрос Дюнгелян-младши, внук на покойния бизн... 

– Господин Шишков, хората направо не могат да повярват – връщат се от дълги празници и няма тапи по "Хемус".
Нима ремонтите на тунелите и виадуктите там напълно свършиха? – Най-странното там е, че ремонтите, които се
правеха напоследък, са били възложени само преди около две години. Те не са отпреди 5-6 години, както си
мислите, а от 2020-2021 г. Лошото е, че дълго време не са започвали. Това, кое... 

Снимка и ВИДЕО: Фейсбук БСП върна неизпълнен третия мандат за съставяне на правителство. Това беше
последната възможност за излъчване на кабинет от 48-ото Народно събрание и за пети път за последните две
години отиваме към предсрочни избори. Президентът благодари на Корнелия Нинова и БСП за усилията за
реализиране на третия мандат за съставяне на правителство. Предстои Румен Радев да обяви дата за... 

За 23 април ще организираме изборите без стрес, 2 април обаче е възможна дата. Това обясни пред БНР
Цветозар Томов, който е заместник-председател на ЦИК. "Проблем би било, ако се избере датата 26 март". Томов
обясни, че трябва да се осигури хартия за около 10 хиляди секции. "Предоставянето на 30 хиляди хартиени ролки
за изборите е доста луксозен вариант. Може да се справим и с по-малко. Ще работим... 

"Предоставянето на 30 хиляди хартиени ролки за изборите е доста луксозен вариант. Може да се справим и с по-
малко" За 23 април ще организираме изборите без стрес, 2 април обаче е възможна дата. Това обясни пред БНР
Цветозар Томов, който е заместник-председател на ЦИК. "Проблем би било, ако се избере датата 26 март". Томов
обясни, че трябва да се осигури хартия за около 10 хиляди секции. "Предостав... 

Заглавие: Втори обир само за дни в Пиринско! Отново нападение в къща, златни монети, валута, бижута…вече
ги няма
Дата: 24.01.2023 09:38
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Иван Шишков: Скоро започваме "Струма" през Кресненското дефиле, строежът ще е необратим
Дата: 24.01.2023 09:32
Медия: Вестник Струма

Заглавие: БСП върна третия мандат неизпълнен
Дата: 24.01.2023 10:09
Медия: Черно море

Заглавие: Цветозар Томов, ЦИК: Най-спокойно ще организираме изборите, ако се проведат на 23 април
Дата: 24.01.2023 10:09
Медия: Front.bg

Заглавие: Цветозар Томов: Преизчислените мандати ще бъдат едно от първите неща, които ще свърши ЦИК
Дата: 24.01.2023 10:04
Медия: Nbox

https://struma.bg/%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D1%80-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D0%B2/
https://struma.bg/%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D1%88%D0%B8%D1%88%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%BE-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D1%81%D1%82%D1%80%D1%83%D0%BC%D0%B0/
https://www.chernomore.bg/a/10-bulgaria/249332-bsp-varna-tretiya-mandat-neizpalnen
https://front.bg/cvetozar-tomov-cik-naj-spokojno-shte-organizirame-izborite-ako-se-provedat-na-23-april/
https://www.nbox.bg/2023/01/%D1%86%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B7%D0%B0%D1%80-%D1%82%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B8%D0%B7%D1%87%D0%B8%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0/
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